
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, АРХИТЕКТУРА  

И ЖИЛИЩНА ПОЛИТИКА 

ПРОТОКОЛ № 74 

 

 

от заседанието на Постоянната  Комисия по Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика, проведено присъствено в Зала № 1, ет. 2, сградата 

на ул. „Московска“ № 33 

 

Днес, 08.02.2023 г. в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. „Московска“ 33 се проведе 

присъствено заседание на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика.  

 

Постъпили са  становища от Янка Сачкова и Людмила Марков- външни експерти- 

архитекти на Комисията по докладите на Главния архитект на СО. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 
общински съветника, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Д Тонова и Г. Стефанова са предупредили, че ще отсъстват. 

Към момента отсъстват също Р. Русев, Л. Радева, Б. Бориславов, Б. Бонев, Б. 
Игнатов, Б. Иванов. 

Председателя на Комисията докладва дневния ред на заседанието на Комисията, 
като предлага разместване на точките, а именно да се започне разглеждането от т. 4 
нататък, за да се яви някой от Зам. председателите на Комисията и да води 
заседанието, тъй като от т. 1 до т. 3 той е съвносител по докладите. 

Членовете на Комисията гласуваха поименно предложеният дневен ред, заедно с 
разместването на точките, както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За - - - За За За За - 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, интернет страница http://council.sofia.bg/ 
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Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
9 

- За - За - За За - 
ЗА 9 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

 

Приема дневния ред за заседанието на комисията, заедно с разместването 

на точките. 

 

Приетият дневен ред е приложен към Протокола- Приложение № 2. 

 

По т. 4. от дневния ред: 

Б. Игнатов в 10. 10 часа се присъединява към заседанието, общинските 

съветници са 10. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За - - - За За За За - 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
10 

За За - За - За За - 
ЗА 10 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 5. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За - - - За За За За - 
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Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
10 

За За - За - За За - 
ЗА 10 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 6. от дневния ред: 

Л. Радева се присъединява към работата на Комисията в 10.15 часа, като с нея 
общинските съветници са 11. 

З. Здравков коментира становищата на външните експерти. 

Б. Игнатов задава технически въпрос, на който З. Здравков отговаря. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - - За За За За - 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
11 

За За - За - За За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 

земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 7. от дневния ред: 

Б. Игнатов задава въпрос, свързан с даренията за отчуждаване, на който З. 

Здравков отговаря. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - - За За За За - 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
11 

За За - За - За За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 
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2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 

земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 8. от дневния ред: 

В 10.20 часа Б. Бориславо и Б. Бонев се присъединяват към заседанието, с 

които общинските съветници стават 13. 

Б. Димитров задава въпрос за срока от 10 г., на който вносителя- Д. Георгиев- 

Кмет на район „Изгрев“ отговаря, че имота ще се отдава за по- дълъг период, тъй като 

е за детско заведение. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За За За За За - 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

За За - За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 9. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За За За За За - 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

За За - Възд. се За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

По т. 10. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, 

съгласно становището на Д. Барбалов. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 
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За За - За За За За За - 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

За За - За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Икономика, собственост и дигитална 

трансформация, които ще се произнесат с отделно становище. 

По т. 11. от дневния ред: 

 1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 

да бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Д. 

Барбалов и З. Здравков. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За За За За За - 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

За За - За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

 

По т. 12. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 

да бъдат отразени допълненията, съгласно становището на Д. Барбалов. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За За За За За - 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

За За - За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 
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По т. 13. от дневния ред: 

Б. Бориславов казва, че има нов проект и иска от представителя на вносителя да 

изясни какво е променено. Представителя от район „Лозенец“ поясни, като даде 

допълнителна информация. 

Б. Бонев също зададе въпроси, на които представителя от район „Лозенец“ 

отговори. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, съгласно 

становището на Д. Барбалов и З. Здравков. 

 Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За -           Възд. се За За За За - 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

За За - За За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

По т. 14. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение от 

вносителя, вх. № СОА22-ВК08-18314/3/25.01.2023 г., като предлага в него да бъде 

отразено изменението, съгласно становището на Д. Барбалов и З. Здравков /вх. № 

СОА23-ВК66-1412/03.02.2023 г./ 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За За За За За - 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

За За - За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 1. от дневния ред: 

Л. Радева- Зам.- председател на Комисията поема воденето на заседанието, тъй 

като Председателя- И. Петков е съвносител по т. 1, т. 2 и т. 3 и ще ги докладва. 

З. Здравков представя доклада. 

Б. Бонев изразява мнението си, като казва, че е необходим бюджет, че не е ясно 

как ще се почиства и кой ще контролира. Иска отлагане и в бързи срокове да се 

допълни с информация за бюджета, който ще бъде даден. А също счита, че трябва да 
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има механизъм за изисквания- ако сградата е паметник на културата, на място да има 

специалист. 

Б. Бориславов подкрепя казаното от Б. Бонев по отношение на паметниците на 

културата, но да не се отлага, а да се включи текст, че сгради- паметници на културата 

да се почистват след съгласуване с НИНКН. 

И. Петков счита, че процеса по почистването ще се усложни със съгласуване, 

предлага да бъде с уведомяване. 

З. Здравков казва, че ще се усложни технологията  на почистване на сгради с 

облицовки, ще се затрудни работата на екипите, ако се включи текст за съгласуване. 

Б. Милчев пита за колко пари става въпрос и откъде ще се вземат. 

Б. Игнатов казва, че няма да е практично да се иска становище, в Закона 

почистващите дейности се извършват без съгласуване. 

Думата бе дадена и на Л. Маркова- външен експерт на Комисията, която като 

бивш директор на НИНКН направи предложение- НАГ да изработи Методика за 

сградите- паметници на културата в която да се разпише как да се подхожда към тях и 

Методиката да се внесе в НИНКН за съгласуване, счита, че това ще свърши работа. 

Б. Бонев казва, че административния процес следва да опростен, че сградите 

имат досиета- да бъдат прегледани и веднъж да се съгласува с НИНКН. 

И. Петков пояснява, че средствата за почистване ще са от бюджета на СО, но е 

необходим контрол и глоби, като идеята е в последствие от глобите да се финансира 

почистването. Казва също, че е необходимо да се започне, да се установят какви 

разходите по почистването ще са необходими и в следващите месеци да се 

актуализират глобите. 

Б. Бориславов счита, че следва глобите да влизат в един фонд, който да се 

използва само за почистване. 

Л. Радева казва, че от опита, който има в миналите години за създаване на фонд 

за Зелената система, се е оказало, че Закона за бюджета не позволява създаване на 

такива фондове. 

Р. Русев  се присъединява към заседанието в 10.45 часа, като с него общинските 

съветници са 14. 

П. Стрясков- външен експерт също изрази мнението си. 

Б. Ботев казва, че в проекта е включена гаранция за контрол- ПК по Обществен 

ред и сигурност на СОС ще контролира. 

Членовете на Комисията се обединяват около предложението да бъде 

създадена нова точка в проекта за решение, като се изпише текст, че се възлага на 

Главния архитект на СО да изработи Методика за почистване на типови повърхности, 

която да се съгласува с НИНКН, респективно с Министерство на културата. 

1. Комисията подкрепя доклада, като предлага в проекта за решение да бъде 

създадена нова т. 4 със съдържанието:  

- Нова т. 4. „ Възлага на Главния архитект на СО да изработи Методика 

за почистване на типови повърхности на места, обекти и фасади на сгради, която 

да бъде съгласувана с НИНКН, респективно с Министерство на културата.“ 

Поименното гласуване е както следва:  
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И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
14 

За За - За За За За - 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 2. от дневния ред: 

Б. Игнатов, Б. Бонев,  и Б. Милчев изразиха своите мнения, поставиха въпросите 
си, на които И. Петков и З. Здравков като съвносители на доклада отговориха. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
14 

За За - За За За За - 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Финанси и бюджет, които 
подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3. Докладът е разпределен също и в ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 3. от дневния ред:  

Постъпило е писмо от Кмета на район „Младост“, вх.№ СОА23-ВК66-

1344/2/06.02.2023 г., че не възразява да бъде проведена процедурата и посочва, че за 

имота няма предявени реституционни претенции.  

И. Петков предлага навсякъде в проекта за решение да се направи корекция, а 

именно- „еквивалент“ да се замени с пълна проектантска правоспособност“, както и да 

се коригира в текста, че става въпрос за сгради със смесено предназначение, а не 

многофункционални. 

М. Ставрев не в залата в момента, общинските съветници са 13. 

Б. Бонев прави следните предложения за промяна на проекта за решение: 

1. в т. III.4.10. общата РЗП да се промени от 4 000 на 10 000; 
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2. в т.III.5.4. размера на оборота на участника да се промени от 5 милиона лева на 

не по- малко от 10 милиона лева; 

3. в т. I. Началната конкурсна цена да се промени и да е в размер на 700 000 лв.. 

И трите предложения на Б. Бонев ще се гласуват по отделно. 

Зам. председателя подлага на гласуване първото предложение на Б. Бонев, а 

именно: в т. III.4.10. от проекта за решение общата РЗП да се промени от 4 000 на 

10 000: 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

Против Против - Против Против Възд. се Възд. се Против Против 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

Против Против - Възд. се За  - За - 
ЗА 2 

ПРОТИВ 8 

ВЪЗД. СЕ 3 

В резултат на проведеното гласуване, Комисията не приема предложението. 

Зам. председателя Л. Радева подлага на гласуване второто предложение на Б. 

Бонев, а именно: в т.III.5.4. от проекта за решение размера на оборота на участника да 

се промени от 5 милиона лева на не по- малко от 10 милиона лева. 

Поименното гласуване е както следва:  

 

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

Против Против - Против Против Възд. се Възд. се Против Против 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

Против Против - Възд. се За  - За - 
ЗА 2 

ПРОТИВ 8 

ВЪЗД. СЕ 3 

В резултат на проведеното гласуване, Комисията не приема предложението. 

Зам. председателя подлага на гласуване третото предложение на Б. Бонев, а 

именно: в т. I. от проекта за решение началната конкурсна цена да се промени и да е в 

размер на 700 000 лв.. 

Поименното гласуване е както следва:  
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И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

Против Против - Против Против Възд. се Възд. се Против Против 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

Против Против - За За  - За - 
ЗА 3 

ПРОТИВ 8 

ВЪЗД. СЕ 2 

В резултат на проведеното гласуване, Комисията не приема предложението. 

Зам.-председателя на Комисията подлага на гласуване доклада с предложения 

проект за решение, заедно с корекциите, предложени от И. Петков още в началото на 

обсъждането на точката, а именно- еквивалент“ да се замени с пълна проектантска 

правоспособност“, както и да се коригира в текста, че става въпрос за сгради със 

смесено предназначение, а не многофункционални. 

1. Комисията подкрепя доклада, като предлага следната корекция в проекта 

за решение: 

- навсякъде в проекта за решение текста „или еквивалент“ да бъде заменен 

с текста „с пълна проектантска правоспособност“; 

- навсякъде в проекта за решение текста „многофункционални жилищни 

сгради/сгради с обществено предназначение/паркинги“ да бъде заменен с текста 

„сгради с обществено предназначение/сгради със смесено предназначение/жилищни 

сгради/паркинги“. 

Поименното гласуване е както следва:  

И. ПЕТКОВ Л. РАДЕВА Б. ИВАНОВ Б. БОРИСЛАВОВ А. СТОЙКОВА С. МАРКОВ Б. БОТЕВ И. ЙОРДАНОВА Р. РУСЕВ 

За За - За За За За За За 

 

Б. ИГНАТОВ Б.МИЛЧЕВ Г.СТЕФАНОВА Б. ДИМИТРОВ Б. БОНЕВ М. СТАВРЕВ Н. НИКОЛОВ Д.ТОНОВА 
ОБЩО 
ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 

 
13 

За За - За Възд. се - Възд. се - 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 2 

Й. Петков си връща от Л. Радева воденето на заседанието на Комисията. 

По т. 15. /Разни/ от дневния ред: 

Председателя на Комисията И. Петков даде думата за изказване на 
присъстващия на заседанието Сотир Иванов от „Спаси София“, който постави въпроса 
с презастрояването на район „Младост“ и предстоящото започване на строителство на 
4 нови сгради от Министерство на отбраната/ фирма „Мобайл ООД, предлага СОС да 
вземе решение за придобиването на въпросния имот  и да се отреди за парк. 
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И. Петков помоли С. Иванов писмено да заяви до Комисията и ще се направи 
проверка. З. Здравков отговори подробно на С. Иванов за терена, като уточни, че 
казаното от Иванов не е вярно. 

Думата бе дадена и на Весела Тончева за написано от нея писмо преди време, на 
което няма отговор. И. Петков помоли за в бъдеще да се подават писмено 
предварително до Комисията исканията за поставяне на въпроси в т. Разни. Добави 
също, че Комисията не може да отговори, преди НИНКН и НАГ да ни информират. 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 11. 50 часа Председателят на Комисията 
Ивайло Петков закри заседанието на Комисията. 

 

 

Протоколът е изготвен на 10.02.2023 г. 

 

Изготвил: 

/п/ Росица Григорова 

Главен експерт 

 [име, фамилия, длъжност] 

  

 
 

       
Председател на Постоянната  
Комисия по Устройство на 
територията, архитектура и 
жилищна политика: /п/ Арх. Ивайло Петков 

 

[име, фамилия] 
 
 

13.02.2023 г. 

 
[дата на подписване] 

 
 

Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика: /п/ Лорита Радева 

 
[име, фамилия] 

 
 

13.02.2023 г. 

 
[дата на подписване] 
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Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика: /п/ Румен Русев 

 
[име, фамилия] 

 
 

13.02.2023 г. 

 
[дата на подписване] 

 


